

IPC1752A - Restricted Materials Declaration IPC1752A – 限用物质声明

Date 日期:	Company Name 公司名称:
Company Contact 公司联系人:	Phone Number 电话号码:
e-mail 电子邮箱:	Supplier DUNS # 供应商DUNS号:
Carestream Part Name 锐珂料号:	Supplier Part Name 供应商料号:
Carestream Part Number(s) 锐珂料号(不止一个料号):	Supplier Part Number(s) 供应商料号(不止一个料号):

Substance Category Name	Threshold
物质种类名称	限制值
Lead/lead compounds	0.1% by weight (1,000 ppm) of homogeneous materials
铅/铅化合物	均一物质重量比0.1% (1,000 ppm)
Cadmium/cadmium compounds	0.01% by weight (100 ppm) of homogeneous materials
镉/镉化合物	均一物质重量比0.01% (100 ppm)
Chromium VI compounds	0.1% by weight (1,000 ppm) of homogeneous materials
六价铬化合物	均一物质重量比0.1% (1,000 ppm)
Mercury/mercury compounds	0.1% by weight (1,000 ppm) of homogeneous materials
汞/汞化合物	均一物质重量比0.1% (1,000 ppm)
Polybrominated biphenyls (PBBs)	0.1% by weight (1,000 ppm) of homogeneous materials

Substance Category Name	Threshold
物质种类名称	限制值
多溴联苯(PBB)	均一物质重量比0.1% (1,000 ppm)
Polybrominated diphenyl ethers (PBDEs)	0.1% by weight (1,000 ppm) of homogeneous materials
多溴联苯醚(PBDE)	均一物质重量比0.1% (1,000 ppm)

RoHs Material Composition Declaration:

RoHs 材质成分声明:

RoHs Recast	RoHS Definition: Quantity limit of 0.1% by mass (1000 PPM) in homogeneous material for: Lead (Pb), Mercury, Hexavalent Chromium,		
Directive	Polybrominated Biphenyls (PBB), Polybrominated Diphenyl Ethers (PBDE) and quantity limit of 0.01% by mass (100 PPM) of homogeneous		
2011/65/EC	material for Cadmium		
RoHS指示	RoHS 定义: 均一物质中重量比不超过0.1%(1,000ppm):铅、汞、六价铬、多溴联苯、多溴联苯醚,		
2011/65/EC	均一物质中重量比不超过0.01%(100ppm):镉		
	Class 1: RoHS Yes No		
	等级 1: RoHS 是 否		

Exemptions: If the declared item does not contain RoHS restricted substances per the definition above except for the below defined RoHS exemptions, then select the corresponding checkbox for all applicable exemptions.

豁免:除了以下定义的RoHS豁免项目外,如果申报的项目不包含上述定义的指令限制物质,则选择所有适用的豁免项目的对应复选框。

Check	Description
Exemption	描述
豁免确认	
	RoHS Exemptions - ANNEX IV specific to medical devices
	RoHS 豁免—附件四 针对医疗设备
	Equipment utilizing or detecting ionizing radiation
	利用或检测电离辐射的设备
	1 Lead, cadmium and mercury in detectors for ionizing radiation
	1 电离辐射检测器中的铅、镉和汞
	2 Lead bearings in X-ray tubes
	2 X射线管中所含的铅轴承

3 Lead in electromagnetic radiation amplification devices: micro-channel plate and capillary plate
3 电磁辐射放大器(微通道板和毛细板)中所含的铅
4 Lead in glass frit of X-ray tubes and image intensifiers and lead in glass frit binder for assembly of gas lasers and
4 X射线管和图像增强器的玻璃粉中所含的铅,
for vacuum tubes that convert electromagnetic radiation into electrons
将气体激光器和真空电子管中将电磁辐射转换为电子的部件所用的玻璃粉粘合剂中所含的铅
5 Lead in shielding for ionizing radiation
5 电离辐射防护装置中所含的铅
6 Lead in X-ray test objects
6 X 射线测试物中所含的铅
7 Lead stearate X-ray diffraction crystals
7 硬脂酸铅X射线衍射晶体
8 Radioactive cadmium isotope source for portable X-ray fluorescence spectrometers
8 便携式X射线荧光光谱仪的镉放射性同位素源
• Sensors, detectors and electrodes (plus item 1)
传感器、检测器和电极(以及以下应用)
1a Lead and cadmium in ion selective electrodes including glass of pH electrodes
1a 包含pH电极玻璃在内的离子选择电极中所含的铅和镉
1b Lead anodes in electrochemical oxygen sensors
1b 电化学氧传感器中所含的铅阳极
1c Lead, cadmium and mercury in infra-red light detectors
1c 红外线检测器中所含的铅、镉、汞
1d Mercury in reference electrodes: low chloride mercury chloride, mercury sulphate and mercury oxide
ld参考电极中所含的汞:低氯离子,氯化汞、硫酸汞、氧化汞
10夕 つ ロス 1 / 川口 PJ が、 にいかい 別 D 大 が、 でいしか、 でいしか、

Enter your statement here:

在此处输入您的陈述:

I certify that I am authorized to complete this Material Composition Declaration Form on behalf of my company. I also certify that my company has implemented processes to ensure the accuracy of the data provided for the products we supply and methods to verify and audit the information acquired through our supply chain, as necessary. In addition, I certify that my company has obtained and will maintain any necessary approvals and authorizations of regulatory agencies and other government organizations to manufacture in and export from the country of manufacture.

我保证我是经授权代表本公司来完成这份材质成分声明表的。我保证本公司已经实施了相应流程以确保我们所提供产品的数据的准确性,并且拥有在必要时验证和审核的 通过供应链所收集信息的准确性。此外,我保证本公司已获得并将保持生产或出口所必须的任何管理机构和其他政府组织的批准和授权。

Attach applicable compliance data files.		
附上适用的符合性数据文件。		
Daglaration		
Declaration □		
Instructions: Complete all of the required fields on all pages of this form. Digitally sign the declaration and click on Submit Form to have the form		
returned to the Requester. 说明:完成此表格的所有需要填写的地方。对本声明以电子方式签名,并点击"提交表格"将此表格返回给申请者。		
Digital Signature	Submit Form to ROHS1752@carestream.com	
。 电子签名	提交表格至 <u>ROHS1752@carestream.com</u>	